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Protokół Nr XLVIII.2014 

z obrad XLVIII   sesji Rady Miejskiej w Sztumie 

z dnia  14 listopada  2014 roku 

 

Ad pkt 1 Otwarcia obrad XLVIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję: zaproszonych gości, dyrektorów jednostek 

gminnych, przedstawicieli prasy lokalnej, TV Malbork, sołtysów,  burmistrzów, kierowników 

referatów Urzędu Miasta i Gminy,  pracowników Urzędu  i radnych Rady Miejskiej oraz 

przybyłych radnych Rady Miejskiej.  

Stwierdził prawomocność obrad, gdyż na 15- osobowy skład Rady w obradach udział brało 

14 radnych. Nieobecny  radny Tadeusz Buber- Bubrowiecki 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

Lista sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

Lista osób uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

Ad pkt 2  Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak przedstawił porządek obrad, który radni 

otrzymali wraz z projektami uchwał , które są przedmiotem obrad sesji: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie zmian zgłoszonych do porządku.  

3. Zatwierdzenie protokołu nr XLVI/2014 z dnia 1 października 2014 roku i protokołu nr 

XLVII/2014 z dnia 15 października. Protokoły są wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej 

oraz przesłane na adresy mailowe radnych. 

4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Sztum i jednostek gminnych z działalności 

międzysesyjnej.  

5. Przedłożenie przez Burmistrza Miasta i Gminy:  

1) Projektu uchwały w sprawie przyjęcia uchwały budżetowej  gminy Sztum na rok 2015, 

2) „Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście i Gminy Sztum w roku 

szkolnym 2013/2014”. 

6. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2014- 2018, 

2) zmiany w budżecie gminy na 2014 rok– pkt 65/1 i 2 przedstawi Danuta Wiatrowska, Skarbnik 

Miasta i Gminy, 

3) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego- przedstawi Iwona 

Sanewska, kierownik Referatu ds. Podatkowych, 

4) utworzenia Publicznego Żłobka w Sztumie- przedstawi Barbara Richert, p.o. dyrektora 

Miejsko- Gminnego Zespołu Oświaty, 

5) zatwierdzenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Sztum na rok 2014- przedstawi 

Sylwia Mackiewicz, dyrektor Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sztumie, 
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6) przyjęcia „Programu współpracy Miasta i Gminy Sztum z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015”- 

przedstawi Ewa Ruczyńska kierownik  Referatu Prog. Pomocowych (..), 

7) zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Sztum uchwalonego przez Sejmik 

Województwa Pomorskiego uchwałą nr 920/XLIII/14 z dnia 15 września 2014 roku- 

przedstawi Ryszard Wirtwein, kierownik referatu gospodarki Komunalnej i Spraw Obywatelskich, 

8) sprzedaży części nieruchomości oznaczonej nr 125/207 położonej  w miejscowości 

Czernin, obręb geodezyjny Barlewice z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

9) sprzedaży części nieruchomości oznaczonej nr 594 położonej przy ul. Kasztelańskiej 

w Sztumie na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

oznaczonej nr 595, 

10) nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości  oznaczonej nr 211/8, 

położonej w obrębie geodezyjnym Koniecwałd od Agencji Nieruchomości Rolnych z 

przeznaczeniem pod drogę oznaczoną w planie symbolem KD.L.07, 

11) sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej nr 144  położonej w obrębie 

Sztumskie Pole, zabudowanej budynkiem mieszkalnym w części obciążonym 

bezumownym korzystaniem- pkt 6/8- 11 przedstawi Agnieszka Topolewska- Reksa, kierownik 

Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Majątku, 

12) zgłoszenia przedstawiciela Miasta i Gminy Sztum do Powiatowej Rady Rynku Pracy 

na lata 2014- 2018, 

13) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko- Gminnego Zespołu Oświaty w Sztumie, 

14) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Gimnazjum Nr 1 w Sztumie, 

15) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół  w Czerninie, 

16) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Sztumie, 

17) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Publicznego Przedszkola nr 1 w Sztumie, 

18) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Nowej Wsi, 

19) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół w Gościszewie- pkt 6/12- 19 przedstawi 

Daria Mietlewska- Dura, Sekretarz Miasta i Gminy. 

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8. Odpowiedzi  na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

9. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak zgłosił autopoprawkę do porządku obrad- po 

zatwierdzeniu protokołu  odbędzie się część uroczysta sesji. Na dzisiejszą sesję zaproszone 

zostały Panie z Koła Gospodyń Wiejskich z Czernina, które obchodzą 10 jubileusz swojej 

działalności.  

Rozszerza się pkt 5.1) o następujący zapis: w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Gminy Sztum na lata 2015- 2018 – ciąg dalszy bez zmian, tj. i przyjęcia 

uchwały budżetowej Gminy Sztum na rok 2015. 

- wobec braku innych propozycji zmian do porządku obrad Przewodniczący Rady Czesław 

Oleksiak stwierdził, że Rada będzie obradowała zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad 

wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami. Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu                                                                                         
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Ad pkt 3 Zatwierdzenie protokołu nr XLVI/2014 z dnia 1 października 2014 roku i protokołu nr 

XLVII/2014 z dnia 15 października. Protokoły do wglądu  wyłożone były w Biurze Rady Miejskiej 

oraz przesłane na adresy mailowe radnych. Radni zapoznali się z treścią protokołów, uwag nie zgłosili 

i protokoły podpisali; 

 

 

Część uroczysta sesji. Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak poinformował, że  na 

dzisiejszą sesję zaproszone zostały Panie z Koła Gospodyń Wiejskich z Czernina, które 

obchodzą 10 jubileusz swojej działalności. Z tej też okazji złożył życzenia i gratulacje życząc 

dalszych osiągnięć w promowaniu naszej gminy, satysfakcji i zadowolenia z prowadzonej 

działalności 

Przewodniczący Rady oddał głos Burmistrzowi Leszkowi Taborowi - Burmistrz złożył 

gratulacje oraz wręczył nagrodę Paniom z Koła Gospodyń Wiejskich, życząc dalszych 

sukcesów podczas kolejnych dziesięcioleci aktywnej pracy.  

Głos zabrała Pani Danuta Barańska, prezes Koła-  podziękowała za wyróżnienie, za wsparcie, 

za  pomoc samorządu, za miłe słowa, za wszystko, za wszystko (..).  Podziękowała również  

koleżankom z Koła, za współpracę za ich zaangażowanie, mieszkańcom za każde dobre 

słowo, które niezwykle motywują do pracy.  

Prezes LKS ZANTYR Sztum Ryszard Mazerski  poinformował, że od 2008 roku systematycznie 

organizowane są marsze Nordic Walking, dzięki temu bardzo dużo mieszkańców aktywnie spędza 

czas i spaceruje. W ostatnich zawodach  Nordic Walking był rekord uczestników, co jest zasługą 

również samorządu, nie moglibyśmy się rozwijać bez pomocy władz samorządowych i bez wsparcia. 

Prezes Federacji Olgierd Bojke uhonorował Pana Burmistrza Pucharem Pomorza - puchar wraz z 

gratulacjami Burmistrzowi przekazał Mirosław Podolski. 

Następnie głos zabrała radna Róża Banasik- Zarańska stwierdzając na wstępie, że każdy ma swojego 

anioła i my jako radni też mamy swojego anioła, którym jest nasza Czesia Jaźwińska, która zawsze na 

czas przygotuje wszystkie niezbędne materiały, służy nam wsparciem,  radą i pomocą- przekazała na 

jej ręce  ręcznie wykonanego  anioła, aby  on był dla niej zawsze  aniołem 

Kontynuując część uroczystą sesji Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak poinformował, że 

solenizantami w okresie byli: 

1. Sylwia Monkielewicz 

2. Sławomir Lipski 

3. Daria Mietlewska- Dura 

4. Sylwia Mackiewicz 

Solenizantom złożono życzenia i wręczono okolicznościowe wiązanki kwiatów  

 

Ad pkt 4  Zgodnie z porządkiem obrad Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak udzielił głosu 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Leszkowi Taborowi, który przedstawił i informację   z działalności 

międzysesyjnej; 

- informacja przez Rade została przyjęta do akceptującej wiadomości. Informacja stanowi załącznik nr 

5 do niniejszego protokołu  

 

 

Ad pkt 5  Burmistrza Miasta i Gminy Leszek Tabor na ręce Przewodniczącego Rady Czesława 

Oleksiaka przedłożył następujące dokumenty, które radni otrzymali na adresy mailowe:  
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1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia uchwały budżetowej  gminy Sztum na rok 2015- załącznik 

nr 6 do protokołu 

2) „Informację  o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście i Gminy Sztum w roku szkolnym 

2013/2014”- załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad pkt 6  Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w sprawie : 

6.1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2014- 2018 (uchwała nr 

XLVIII/454/2014) przedstawiła Danuta Wiatrowska, Skarbnik Miasta i Gminy informując o 

pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Finansów Publicznych i 

Rozwoju;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 13 głosami za (w trakcie 

głosowania nieobecny radny Kazimierz Barański. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu 

 

W dalszych obradach sesji udział brał radny Kazimierz Barański – stan radny 14 osób 

 

6.2) projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2014 rok (uchwała nr 

XLVIII/455/2014) przedstawiła  Danuta Wiatrowska, Skarbnik Miasta i Gminy informując o 

pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Finansów Publicznych i 

Rozwoju;                                                                                                                                                   

- uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu  
 

 

6.3) projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego (uchwała nr XLVIII/456/2014) przedstawiła Iwona Sanewska, kierownik Referatu ds. 

Podatkowych informując o pozytywnej opinii resortowych komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa, Komisji Edukacji, Kultury i Spraw  

Społecznych i Finansów Publicznych i Rozwoju;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu  
 

 

6.4) projekt uchwały w sprawie utworzenia Publicznego Żłobka w Sztumie (uchwała nr 

XLVIII/457/2014)  przedstawiła Barbara Richert, p.o. dyrektora Miejsko- Gminnego Zespołu 

Oświaty informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Edukacji, Kultury i Spraw  Społecznych i Finansów Publicznych i Rozwoju;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu  

 

 

6.5) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Sztum na 

rok 2014 (uchwała nr XLVIII/458/2014)  przedstawiła  Sylwia Mackiewicz, dyrektor Miejsko- 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sztumie informując o pozytywnej opinii resortowej 

komisji Rady Miejskiej- Komisji Edukacji, Kultury i Spraw  Społecznych i Finansów 

Publicznych i Rozwoju;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu  
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6.6) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta i Gminy Sztum z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015” 

(uchwała nr XLVIII/459/2014)  przedstawiła  Ewa Ruczyńska kierownik  Referatu Prog. Pomocowych 

(..)  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Edukacji, 

Kultury i Spraw  Społecznych i Finansów Publicznych i Rozwoju;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu  

 
 

6.7) projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji 

Sztum uchwalonego przez Sejmik Województwa Pomorskiego uchwałą nr 920/XLIII/14 z 

dnia 15 września 2014 roku (uchwała nr XLVIII/460/2014)  przedstawił Ryszard Wirtwein, 

kierownik referatu gospodarki Komunalnej i Spraw Obywatelskich informując o pozytywnej 

opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej i 

Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu  
 

 

6.8) projekt uchwały w sprawie sprzedaży części nieruchomości oznaczonej nr 125/207 

położonej  w miejscowości Czernin, obręb geodezyjny Barlewice z przeznaczeniem na 

poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej (uchwała nr 

XLVIII/461/2014)  przedstawiła Agnieszka Topolewska- Reksa, kierownik Referatu 

Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Majątku informując o 

pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej 

i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu  
 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak ogłosił przerwę w obradach od godz. 16,oo do 16,20.  

 

6.9) po wznowieniu obrad projekt uchwały w sprawie sprzedaży części nieruchomości 

oznaczonej nr 594 położonej przy ul. Kasztelańskiej w Sztumie na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej oznaczonej nr 595 (uchwała nr 

XLVIII/462/2014)  przedstawiła Agnieszka Topolewska- Reksa, kierownik Referatu 

Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Majątku informując o 

pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej 

i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu  
 

 

6.10) projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości  

oznaczonej nr 211/8, położonej w obrębie geodezyjnym Koniecwałd od Agencji 

Nieruchomości Rolnych z przeznaczeniem pod drogę oznaczoną w planie symbolem KD.L.07 

(uchwała nr XLVIII/463/2014) przedstawiła Agnieszka Topolewska- Reksa, kierownik 

Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Majątku informując o 

pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej 

i Bezpieczeństwa;                                                               
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 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu  
 

 

6.11) projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej nr 

144  położonej w obrębie Sztumskie Pole, zabudowanej budynkiem mieszkalnym w części 

obciążonym bezumownym korzystaniem (uchwała nr XLVIII/464/2014) przedstawiła 

Agnieszka Topolewska- Reksa, kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Majątku informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady 

Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu  
 

 

6.12) projekt uchwały w sprawie zgłoszenia przedstawiciela Miasta i Gminy Sztum do 

Powiatowej Rady Rynku Pracy na lata 2014- 2018 (uchwała nr XLVIII/465/2014) 

przedstawiła Daria Mietlewska- Dura, Sekretarz Miasta i Gminy  informując o pozytywnej 

opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej i 

Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 18  do niniejszego protokołu  
 

 

6.13) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko- Gminnego 

Zespołu Oświaty w Sztumie (uchwała nr XLVIII/466/2014) przedstawiła Daria Mietlewska- 

Dura, Sekretarz Miasta i Gminy  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady 

Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu  
 

 

6.14) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Gimnazjum Nr 1 w 

Sztumie (uchwała nr XLVIII/467/2014) przedstawiła Daria Mietlewska- Dura, Sekretarz 

Miasta i Gminy  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 20  do niniejszego protokołu  
 

 

6.15) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół  w 

Czerninie (uchwała nr XLVIII/468/2014) przedstawiła Daria Mietlewska- Dura, Sekretarz 

Miasta i Gminy  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 21  do niniejszego protokołu  
 

 

6.16) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 

w Sztumie (uchwała nr XLVIII/469/2014) przedstawiła Daria Mietlewska- Dura, Sekretarz 

Miasta i Gminy  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               
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 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 22  do niniejszego protokołu  
 

 

6.17) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Publicznego Przedszkola 

nr 1 w Sztumie (uchwała nr XLVIII/470/2014) przedstawiła Daria Mietlewska- Dura, 

Sekretarz Miasta i Gminy  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady 

Miejskiej- Komisji Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 23  do niniejszego protokołu  
 

 

6.18) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Nowej Wsi (uchwała nr XLVIII/471/2014) przedstawiła Daria Mietlewska- Dura, Sekretarz 

Miasta i Gminy  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 24  do niniejszego protokołu  
 

 

6.18) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół w 

Gościszewie (uchwała nr XLVIII/471/2014) przedstawiła Daria Mietlewska- Dura, Sekretarz 

Miasta i Gminy  informując o pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej- Komisji 

Wsi, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa;                                                               

 - uchwała w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie- 14 głosami za i stanowi 

załącznik nr 25  do niniejszego protokołu  

 

 

Ad pkt 7  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

1) Radny Adam Kaszubski zgłosił zapadniętą studzienkę przy ulicy Witosa w Sztumie 

2) Radny Henryk Piepiórka podziękował wszystkim pracownikom urzędu za współpracę  

w mijającej kadencji 

Ad pkt 8 Odpowiedzi  na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

1) Ryszard Wirtwein, kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Spraw 

Obywatelskich w odpowiedzi na zgłoszony wniosek przez radnego Adama 

Kaszubskiego w sprawie zapadniętej studzienki poinformował, że zostanie to 

naprawione  

 

Ad pkt 10  Zakończenie obrad. 

1. Burmistrz Leszek Tabor serdecznie podziękował - radnym, sołtysom, wszystkim (..)  

za współpracę w mijającej kadencji. Była to najlepsza kadencja od 1990 roku. 

Podziękował upominkiem – Monografią Historii Sztumu w latach 1806- 1945 

wręczając radnym i sołtysom 
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2. Radny Andrzej Murawski w imieniu Klubu Radnych podziękował Burmistrzowi i 

pracownikom urzędu, koleżankom i kolegom z różnych klubów za tak piękną 

współpracę 

3. Przewodniczący Rady  Czesław Oleksiak skierował do zebranych wystąpienie w 

następującym brzmieniu: Szanowni Państwo! W mijającej VI kadencji na przestrzeni 

czterech lat obradowaliśmy na Sesjach Rady 48 razy. Podjęliśmy 472 uchwały. W 

działalności Rady staraliśmy się, jak najlepiej wyrażać, prezentować i rozwiązywać 

interesy mieszkańców gminy.  Podjęliśmy szereg uchwał, których realizacja  

doprowadziła do rozwoju i estetyki  naszego miasta oraz  sołectw, do poprawy jakości 

życia mieszkańców, bezpieczeństwa na drogach i pieszych,  poprawy warunków pracy 

kupców. Największym sukcesem tej kadencji, moim zdaniem, było dokończenie  

rewitalizacji centrum Sztumu, Bulwaru Zamkowego, remontu kina, plaży, 

zagospodarowanie i urządzenie wzgórza za jeziorem Zajezierskim, rewitalizacja 

murów starej fosy wraz z urządzeniem  przyległego terenu rekreacyjnego, 

wybudowanie pasażu handlowego i hali targowej oraz pozyskanie inwestora na 

zagospodarowanie terenu po byłym ZGKiM, a przede wszystkim pozyskanie 

inwestorów na Strefę Ekonomiczną.  Na sesjach uniknęliśmy wielu grzechów 

demokracji.  Na ogół  nie było kłótni, zacietrzewienia i partykularyzmu, o jakich 

często dowiadywaliśmy się z przekazów telewizyjnych i prasowych. Radni starali się 

zachowywać zasady kultury bycia. Przez całą kadencję bardzo dobra była frekwencja 

radnych na sesjach i komisjach. Za tę dyscyplinę, kulturę i współpracę wszystkim 

radnym serdecznie dziękuję. Dziękuję bardzo Panu burmistrzowi Leszkowi Taborowi, 

Pani wiceburmistrz, Pani  sekretarz, Pani skarbnik,  wszystkim sołtysom, dyrektorom 

szkół , kierownikom referatów Urzędu Gminy, dyrektorom jednostek komunalnych, 

pracownikom urzędu, dziękuję pracownikom Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

pracownikom Miejsko Gminnego Zespołu Oświaty, pracownikom PWiK-u, 

pracownikom Sztumskiego Centrum Kultury. Dziękuję wszystkim, którzy z nami 

współpracowali: Młodzieżowej Radzie Gminy organizacjom pozarządowym, 

działaczom  kultury i oświaty, stowarzyszeniom, ochotniczym strażom pożarnym, 

straży miejskiej, kombatantom, przedstawicielom prasy lokalnej. Dziękuję wszystkim, 

którzy nas wspierali.  Szczególne podziękowania kieruję do Pani Czesi, która 

wzorowo prowadziła Biuro Rady. Szanowni Państwo !  Zostawiamy po sobie dorobek, 

z którego możemy być dumni. Pozostają też problemy do rozwiązania.  Apeluję więc 

do następców o kontynuowanie wielu rozpoczętych spraw, by nie zmarnować 

wysiłku, już włożonego w rozwój naszej Małej Ojczyzny.  Jeszcze raz wszystkim 

serdecznie dziękuję. 

4. Sołtys wsi Zajezierze Adam Poćwiardowski podziękował w imieniu własnym i 

mieszkańców sołectwa- Burmistrzowi, zastępcy Burmistrza i radnym za zauważenie 

wsi, aby następna rada kontynuowała to i dzięki temu życie na wsi stanie się 

łatwiejsze.  

 

 

file://Sztumu
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5. Następnie Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak zaprosił do wspólnego zdjęcia   

 

 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad ostatniej  XLVIII  sesji VI kadencji Rady 

Miejskiej w Sztumie Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak dziękując wszystkim za udział  

 

Czas trwania obrad od godz. 16,oo do 17,10 

 

Protokołowała                                                                                   Przewodniczący  

                                                                                                 Rady Miejskiej w Sztumie 

Czesława Jaźwińska 

                                                                                                        Czesław Oleksiak          


